

Männedorf, im Juni 2021

## HÄRZLICHE DANK

Für die liebevoll, grossi Ateilnahm und Verbundeheit, wo mir zum Abschied vom

**Sandrino Sandmeier**

händ dörfe erfahre.

Mir danked vo Härze

allne Verwandte, Fründe, Bekannte und Nachberä für die vilä tröschende Wort,  
schöne Brief und Charte

am Herr Bayer und dä Organischtin für die würdevolli Abschiedsfiir

für die grosszügige Schpände a d'Chinderchräbshilf oder a anderer wohltätigi  
Inschtitutione und für geischtigi Schpände

Liebe Dank an Alli, dass mir i dä Ziit vom Abschiednäh vo so vill Mitgefühl treit worde  
sind.

d'Truurfamilie